
 
 
 
 
 
 
 
 
Referat fra ekstraordinært styremøte i Fredrikstad Seilforening den 24. oktober 2017 
Kl. 19:00, Andersenslippen 
 
Forfall: Ingen   
Referent: Bendik Nystrøm 
 
 
Styreformann i Fredrikstad Seilforening, Sture Vang, hadde sendt innkalling til ekstraordinært styremøte. I 
Innkallingen ble det informert om følgende agende:  
 
Gjennomgang av situasjonen på styremøte den 12. oktober 2017 og veien videre. 
 
Sture Vang informerte om at han trekker seg som Styreformann i foreningen. I forkant hadde Svein Olav Moe og 
Sture undersøkt hvordan styret skal forholde seg til dette. De kunne opplyse om at styret i denne situasjonen plikter å 
innkalle til et ekstraordinært årsmøte - der hensikten er å velge ny nestformann og styreleder. Foreningens egne lover 
gir ikke retningslinjer for dette, men Vang opplyste om at Idrettsforbundets regler overstyrer foreningens egne.  
 
Resten av styremedlemmene ønsket å finne en annen løsning. Dette for å unngå uro i foreningen. Dermed ble følgende 
forslag til løsning fremmet:  
 
Varamedlem, Lærs Næshagen trer frem til ordinært årsmøte inn som styreformann. Eivind Rubienstein har tidligere 
trukket seg fra styret, men har nå tilbudt seg å gjeninntre som nestformann frem til neste årsmøte.  
 
Sture Vang kommer til å undersøke lovligheten av forslaget og gir tilbakemelding til resten av styret om dette.  
 
Sture informerte om at han blir sittende som formann frem til en erstatter kan overta hans posisjon i styret.  
 
 


